
 

 

Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

 τον Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: Να καταβληθεί και για Αύγουστο και Σεπτέμβριο η αποζημίωση 

ειδικού σκοπού στους επαγγελματίες μουσικούς 

Επαγγελματίες μουσικοί, οι οποίοι μόλις πρόσφατα, τέλη Οκτωβρίου, έλαβαν την 

αποζημίωση ειδικού σκοπού Ιουλίου ζητούν να λάβουν το έκτακτο αυτό επίδομα 

και για τους μήνες Αύγουστο και Σεπτέμβριο διότι και αρκετά καταστήματα 

διασκέδασης δεν άνοιξαν και πολλά πανηγύρια δεν έγιναν λόγω της πανδημίας, με 

αποτέλεσμα πολλοί μουσικοί να μην έχουν εργαστεί.  

Έτσι, ο κλάδος των μουσικών παραμένει ακόμα πληττόμενος καθώς ο χώρος της 

διασκέδασης δεν έχει ακόμα επανέλθει σε πλήρη και κανονική λειτουργία, με 

αποτέλεσμα πολλοί επιχειρηματίες να μην προσλάβουν μουσικούς για να 

εργαστούν και πολλά μαγαζιά να μην ανοίξουν ή να καθυστερούν το άνοιγμά τους, 

προσβλέποντας στις γιορτές, αν η πανδημία επιτρέψει στη διασκέδαση να 

λειτουργήσει με καλύτερους όρους.  

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο ότι το πρόγραμμα Συν-εργασία έχει 

παραταθεί μέχρι το τέλος του χρόνου ακριβώς για να διευκολύνει τους 

συνανθρώπους μας που πλήττονται οικονομικά λόγω της πανδημίας και επομένως 

δεν μπορούμε να μιλάμε για διαφορετική αντιμετώπιση των εργαζομένων ανά 

κλάδο, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Εξετάζεται η παράταση της αποζημίωσης ειδικού σκοπού για τους 

καλλιτέχνες μουσικούς για τους μήνες Αύγουστο και Σεπτέμβριο; 

2.  Αν ναι, πότε προβλέπεται να ανακοινωθεί η παράταση και πότε θα γίνει η 

καταβολή των αποζημιώσεων; 
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3.  Αν όχι, για ποιο λόγο πάρθηκε η απόφαση δεδομένου πως η διασκέδαση σε 

κέντρα με μουσική όντως παραμένει ένας από τους πλέον πληττόμενους κλάδους 

που τώρα προσπαθεί να ορθοποδήσει; 

 

4.  Ποια επιπλέον μέτρα διευκόλυνσης θα ληφθούν ώστε οι μουσικοί να 

μπορούν να ανταποκριθούν στις οικονομικές υποχρεώσεις τους (ενοίκια, δάνεια, 

πάγια μηνιαία έξοδα) με βάση το τρέχον εισόδημά τους; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

                                                   




